
ANKETA
(toto je pouze anketa, nejedná se o hlasování, ale pouze o Vaše předběžné mínění!)

Množí se návrhy, zda bychom nezavedli pitnou vodu. Jednalo by se o zvláštní rozvody, samozřejmě
s podružnými vodoměry pro každou zahrádku zvlášť. Tedy každý by si zaplatil jen svou spotřebu. 
Již víme, že by taková věc stála dohromady okolo 1,5 milionu korun - což je reálné. Vyšlo by to asi 
na 6500 Kč za zahrádku. 

Ještě než řeknete NE, prosím věnujte pozornost těmto argumentům: 

1. Záhrádka by zavedením pitné vody získala na hodnotě. 

2. Pitná voda by řešila problém s bazény. V současnosti, i když si členové vodu do bazénu nechávají
dovézt, v kolonii kvůli tomu jezdí obrovské cisterny, na které nejsou nezpevněné cesty stavěné. 
Došlo již k poškození plotů.

3. Sloužila by jako pojistka pro případ havárie zásobování užitkovou vodou.

Pitnou vodu bychom zaváděli ovšem pouze jako doplňkový zdroj k vodě užitkové, kterou 
čerpáme v Belvederu. Pitná voda není řešením pro období sucha. V době sucha nám ji můžou zavřít
a vůbec není jisté, jaké zákony budou ohledně nakládání s pitnou vodou přijaty. Naopak Belveder je
jistota. Pitnou vodu lze zavést kdykoli do dvou měsíců, ale pokud bychom se vzdali Belvederu, tak 
ten už pak nikdy neobnovíme.

Byli byste pro zavedení pitné vody vedle stávající vody užitkové?

zahrádka číslo: ANO NE


	ANKETA

